
Protokół z posiedzenia XXXVI Sesji Rady Gminy Kłodawa,  
która odbyła się w dniu 23 lutego 2022r.  

w Gminnym Centrum Kultury w Kłodawie. 
 
W posiedzeniu wzięło udział 15 członków. 
Obecni: 
1. Bożena Adamczak 
2. Gerard Bieryło 
3. Henryk Brzana 
4. Ryszard Burzawa 
5. Katarzyna Chmiel-Dera 
6. Rafał Chodkiewicz 
7. Wanda Grabowska 
8. Andrzej Korona 
9. Jan Kubera 
10. Roman Leśnicki 
11. Janina Maciejewska 
12. Benedykt Piotrowski 
13. Ireneusz Winnik 
14. Wiesław Witczyk 
15. Damian Żołędziejewski 
 
1. Otwarcie posiedzenia. 
Przewodniczący Rady Gminy Kłodawa Andrzej Korona przywitał wszystkich zebranych w 
obradach XXXVI Sesji Rady Gminy Kłodawa. 
W obradach sesji uczestniczyli również: Komendant Miejski Policji Wiesław Widecki oraz 
Komendant Komisariatu II Policji Grzegorz Basta. 
 
2. Stwierdzenie quorum. 
Na podstawie dołączonej listy obecności, oraz logowań w programie Esesja  Przewodniczący 
Rady Gminy Kłodawa stwierdził, że w obradach uczestnicy 15 radnych, wobec czego sesja 
jest prawomocna, aby móc podejmować na niej uchwały. 
 
3. Przyjęcie porządku obrad. (druk BRG nr 507/2022) 
Wójt Gminy Kłodawa Anna Mołodciak poprosiła o wprowadzenie do porządku obrad 
projektów uchwał w sprawach: 
 - wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie nieruchomości (druk BRG nr 509/2022), 
 - wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości stanowiącej własność Gminy Kłodawa (druk 
BRG nr 510/2022), 
 - udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Gorzowskiemu na wykonanie dokumentacji 
projektowej dla zadania pod nazwą "Przebudowa drogi powiatowej nr 1410F na odcinku 
Santocko - Marwice" (druk BRG nr 511/2022). 
 
W związku z brakiem innych uwag Przewodniczący Rady Gminy Kłodawa poddał pod 
głosowanie  wniosek złożony przez Panią Wójt. 
 



Głosowanie nr 1 w sprawie rozszerzenia porządku obrad o projekty uchwał zaproponowane 
przez Panią Wójt. 
Wyniki głosowania 
za: 15, przeciw: 0, wstrzymuję się : 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
za (15) 
Bożena Adamczak, Gerard Bieryło, Henryk Brzana, Ryszard Burzawa, Katarzyna Chmiel-Dera, 
Rafał Chodkiewicz, Wanda Grabowska, Andrzej Korona, Jan Kubera, Roman Leśnicki, Janina 
Maciejewska, Benedykt Piotrowski, Ireneusz Winnik, Wiesław Witczyk, Damian 
Żołędziejewski 
 
4. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji (druk BRG nr 508/2022). 
Nie zgłoszono uwag do protokołu w związku z czym Przewodniczący Rady Gminy Kłodawa 
poddał jego przyjęcie pod głosowanie. 
 
Głosowanie nr 2 w sprawie przyjęcia protokołu z poprzedniej sesji (druk BRG nr 508/2022)..  
 
Wyniki głosowania 
za: 15, przeciw: 0, wstrzymuję się : 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
za (15) 
Bożena Adamczak, Gerard Bieryło, Henryk Brzana, Ryszard Burzawa, Katarzyna Chmiel-Dera, 
Rafał Chodkiewicz, Wanda Grabowska, Andrzej Korona, Jan Kubera, Roman Leśnicki, Janina 
Maciejewska, Benedykt Piotrowski, Ireneusz Winnik, Wiesław Witczyk, Damian 
Żołędziejewski 
 
5. Rozpatrzenie informacji: 
a) Wójta o jej działalności w okresie międzysesyjnym (druk BRG nr 504,505,512/2022 ). 
Wójt Gminy Kłodawa Anna Mołodciak omówiła swoją informację. 
 
Radny Jan Kubera zapytał, czy budowę boiska w Kłodawie należy rozumieć jako jego remont. 
 
Wójt Gminy Kłodawa Anna Mołodciak potwierdziła. 
 
W związku z brakiem dalszych głosów przystąpiono do dalszej realizacji porządku obrad. 
 
6. Rozpatrzenie sprawozdań: 
a) z działalności Gminnego Ośrodka Kultury w 2021 roku (druk BRG nr 502/2021). 
Przewodniczący Rady Gminy Kłodawa Andrzej Korona przypomniał, iż sprawozdanie było 
omawiane przez Komisję Oświaty i zostało pozytywnie przez tą komisję zaopiniowane. 
Nie zgłoszono uwag do dokumentu. 
 
b) z działalności Biblioteki Publicznej w 2021 roku (druk BRG nr 507/2022). 
Przewodniczący Rady Gminy Kłodawa Andrzej Korona przypomniał, iż sprawozdanie było 
omawiane przez Komisję Oświaty i zostało pozytywnie przez tą komisję zaopiniowane. 



Nie zgłoszono uwag do dokumentu. 
 
7. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawach: 
e) zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Kłodawa na 2022 rok (druk BRG nr 499/2022). 
Skarbnik Gminy Kłodawa Agnieszka Chudziak omówiła projekt uchwały. 
 
Przewodnicząca Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Wanda Grabowska 
przedstawiła pozytywną opinię na temat projektu uchwały. 
 
Wójt Gminy Kłodawa Anna Mołodciak poinformowała ,iż wprowadza autopoprawkę do 
projektu uchwały. Dotyczy ona zmian klasyfikacji budżetowej oraz dofinansowania do 
zakupu samochodu, który zostanie przekazany dla Policji. Autopoprawka dostępna w 
programie Esesja i stanowi załącznik do protokołu. 
 
W związku z brakiem dalszych głosów Przewodniczący Rady Gminy Kłodawa Andrzej Korona 
poddał przyjęcie projektu uchwały pod głosowanie. 
 
Głosowanie nr 7 w sprawie podjęcia uchwały w sprawie zmiany Uchwały Budżetowej Gminy 
Kłodawa na 2022 rok (druk BRG nr 499/2022). 
 
Wyniki głosowania 
za: 14, przeciw: 0, wstrzymuję się : 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
za (14) 
Bożena Adamczak, Gerard Bieryło, Henryk Brzana, Ryszard Burzawa, Katarzyna Chmiel-Dera, 
Rafał Chodkiewicz, Wanda Grabowska, Andrzej Korona, Jan Kubera, Janina Maciejewska, 
Benedykt Piotrowski, Ireneusz Winnik, Wiesław Witczyk, Damian Żołędziejewski 
wstrzymuję się (1) 
Roman Leśnicki 
Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycją nr XXXVI/320/2022. 
 
Komendant Komisariatu II Policji Grzegorz Basta podziękował, za otrzymane 
dofinansowanie następnie przedstawił krótką informację dotyczącą działalności na terenie 
Gminy Kłodawa, oraz problemami z jakimi boryka się policja. 
 
Radna Janina Maciejewska zapytała, czy patrole w Rybakowie na pewno będą częściej 
widoczne. 
 
Komendant Komisariatu II Policji Grzegorz Basta odpowiedział, że policja  prawie codziennie 
znajduje się w Rybakowie, niestety w związku z prowadzonymi działaniami operacyjnymi 
policja nie zawsze może być widoczna. 
 
Radna Wanda Grabowska poinformowała o niebezpiecznej sytuacji jaka miała miejsce w 
Chwalęcicach (dotyczyła Pana który pod pretekstem ankiety dotyczącej  segregacji śmieci, 
próbował dostać się na posesję) Powiedziała, że kontaktowała się w tej sprawie z Policją i 
została zignorowana. 



 
Komendant Komisariatu II Policji Grzegorz Basta odpowiedział, że wyjaśni sytuację. 
 
Radny Roman Lesicki wyjaśnił, iż wstrzymał się od głosu podczas głosowania uchwały 
ponieważ jest przeciw udzielaniu dofinansowania do zakupu samochodu. Radny uważa, że 
takie wydatki powinny być finansowane ze Skarbu Państwa. 
 
a) zmiany siedziby Przedszkola Publicznego w Kłodawie (druk BRG nr 495/2022). 
Wójt Gminy Kłodawa Anna Mołodciak omówiła projekt uchwały wraz z autopoprawką 
wniesioną na posiedzeniu Komisji Oświaty. 
 
Przewodniczący Komisji Oświaty Roman Leśnicki przedstawił pozytywną opinię komisji na 
temat uchwały. 
W związku z brakiem dalszych głosów Przewodniczący Rady Gminy Kłodawa Andrzej Korona 
poddał przyjęcie projektu uchwały pod głosowanie. 
 
Głosowanie nr 3 w sprawie podjęcia uchwały w sprawie zmiany siedziby Przedszkola 
Publicznego w Kłodawie (druk BRG nr 495/2022).  
 
Wyniki głosowania 
za: 15, przeciw: 0, wstrzymuję się : 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
za (15) 
Bożena Adamczak, Gerard Bieryło, Henryk Brzana, Ryszard Burzawa, Katarzyna Chmiel-Dera, 
Rafał Chodkiewicz, Wanda Grabowska, Andrzej Korona, Jan Kubera, Roman Leśnicki, Janina 
Maciejewska, Benedykt Piotrowski, Ireneusz Winnik, Wiesław Witczyk, Damian 
Żołędziejewski 
Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycją XXXVI/321/2022. 
 
b) ustalenia wysokości opłat obowiązujących na cmentarzach komunalnych na terenie 
Gminy Kłodawa (druk BRG nr 496/2022). 
Wójt Gminy Kłodawa Anna Mołodciak omówiła projekt uchwały wraz z autopoprawką 
wniesioną po sugestiach Komisji Gospodarki Komunalnej oraz Budżetu. 
 
Przewodniczący Komisji: Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Wanda Grabowska oraz 
Gospodarki Komunalnej Ryszard Burzawa  przedstawili pozytywną opinię na temat projektu 
uchwały. 
 
W związku z brakiem dalszych głosów Przewodniczący Rady Gminy Kłodawa Andrzej Korona 
poddał przyjęcie projektu uchwały pod głosowanie. 
 
Głosowanie nr 4 w sprawie podjęcia uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat 
obowiązujących na cmentarzach komunalnych na terenie Gminy Kłodawa (druk BRG nr 
496/2022). 
Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycją nr XXXVI/322/2022. 
 



Wyniki głosowania 
za: 15, przeciw: 0, wstrzymuję się : 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
za (15) 
Bożena Adamczak, Gerard Bieryło, Henryk Brzana, Ryszard Burzawa, Katarzyna Chmiel-Dera, 
Rafał Chodkiewicz, Wanda Grabowska, Andrzej Korona, Jan Kubera, Roman Leśnicki, Janina 
Maciejewska, Benedykt Piotrowski, Ireneusz Winnik, Wiesław Witczyk, Damian 
Żołędziejewski 
Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycją nr XXXVI/321/2022. 
 
c) ustalenia ekwiwalentu pieniężnego dla strażaków ratowników Ochotniczej Straży 
Pożarnej w Gminie Kłodawa (druk BRG nr 497/2022). 
 Wójt Gminy Kłodawa Anna Mołodciak omówiła projekt uchwały wraz z autopoprawką 
wniesioną na posiedzeniach komisji Gospodarki Komunalnej oraz Budżetu. 
 
Przewodniczący Komisji: Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Wanda Grabowska oraz 
Gospodarki Komunalnej Ryszard Burzawa  przedstawili pozytywną opinię na temat projektu 
uchwały. 
 
W związku z brakiem dalszych głosów Przewodniczący Rady Gminy Kłodawa Andrzej Korona 
poddał przyjęcie projektu uchwały pod głosowanie. 
 
Głosowanie nr 5  w sprawie podjęcia uchwały w sprawie ustalenia ekwiwalentu pieniężnego 
dla strażaków ratowników Ochotniczej Straży Pożarnej w Gminie Kłodawa (druk BRG nr 
497/2022). 
 
Wyniki głosowania 
za: 15, przeciw: 0, wstrzymuję się : 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
za (15) 
Bożena Adamczak, Gerard Bieryło, Henryk Brzana, Ryszard Burzawa, Katarzyna Chmiel-Dera, 
Rafał Chodkiewicz, Wanda Grabowska, Andrzej Korona, Jan Kubera, Roman Leśnicki, Janina 
Maciejewska, Benedykt Piotrowski, Ireneusz Winnik, Wiesław Witczyk, Damian 
Żołędziejewski 
Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycją nr XXXVI/323/2022. 
 
d) przystąpienia Gminy Kłodawa do realizacji Programu "Korpus Wsparcia Seniorów" na 
rok 2022" (druk BRG nr 498/2022). 
Kierownik GOPS Justyna Piotrzkiewicz omówiła projekt uchwały. 
 
Przewodniczący Komisji Oświaty Roman Leśnicki przedstawił pozytywną opinię komisji na 
temat projektu uchwały. 
 



W związku z brakiem dalszych głosów Przewodniczący Rady Gminy Kłodawa Andrzej Korona 
poddał przyjęcie projektu uchwały pod głosowanie. 
 
Głosowanie nr 6 w sprawie podjęcia uchwały w sprawie przystąpienia Gminy Kłodawa do 
realizacji Programu "Korpus Wsparcia Seniorów" na rok 2022" (druk BRG nr 498/2022). 
 
Wyniki głosowania 
za: 15, przeciw: 0, wstrzymuję się : 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
za (15) 
Bożena Adamczak, Gerard Bieryło, Henryk Brzana, Ryszard Burzawa, Katarzyna Chmiel-Dera, 
Rafał Chodkiewicz, Wanda Grabowska, Andrzej Korona, Jan Kubera, Roman Leśnicki, Janina 
Maciejewska, Benedykt Piotrowski, Ireneusz Winnik, Wiesław Witczyk, Damian 
Żołędziejewski 
Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycją nr XXXVI/324/2022. 
 
f) wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie nieruchomości (druk BRG nr 509/2022). 
Kierownik Jerzy Jesis omówił projekt uchwały. 
 
Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej Ryszard Burzawa przedstawił pozytywną 
opinię na temat projektu uchwały. 
W związku z brakiem dalszych głosów Przewodniczący Rady Gminy Kłodawa Andrzej Korona 
poddał przyjęcie projektu uchwały pod głosowanie. 
 
Głosowanie nr 8 w sprawie podjęcia uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne 
nabycie nieruchomości (druk BRG nr 509/2022). 
 
Wyniki głosowania 
za: 15, przeciw: 0, wstrzymuję się : 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
za (15) 
Bożena Adamczak, Gerard Bieryło, Henryk Brzana, Ryszard Burzawa, Katarzyna Chmiel-Dera, 
Rafał Chodkiewicz, Wanda Grabowska, Andrzej Korona, Jan Kubera, Roman Leśnicki, Janina 
Maciejewska, Benedykt Piotrowski, Ireneusz Winnik, Wiesław Witczyk, Damian 
Żołędziejewski 
Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycją nr XXXVI/325/2022. 
 
g) wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości stanowiącej własność Gminy Kłodawa 
(druk BRG nr 510/2022). 
Kierownik Jerzy Jesis omówił projekt uchwały. 
 
Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej Ryszard Burzawa przedstawił pozytywną 
opinię na temat projektu uchwały. 
W związku z brakiem dalszych głosów Przewodniczący Rady Gminy Kłodawa Andrzej Korona 



poddał przyjęcie projektu uchwały pod głosowanie. 
 
Głosowanie nr 9 w sprawie podjęcia uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż 
nieruchomości stanowiącej własność Gminy Kłodawa (druk BRG nr 510/2022). 
 
Wyniki głosowania 
za: 15, przeciw: 0, wstrzymuję się : 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
za (15) 
Bożena Adamczak, Gerard Bieryło, Henryk Brzana, Ryszard Burzawa, Katarzyna Chmiel-Dera, 
Rafał Chodkiewicz, Wanda Grabowska, Andrzej Korona, Jan Kubera, Roman Leśnicki, Janina 
Maciejewska, Benedykt Piotrowski, Ireneusz Winnik, Wiesław Witczyk, Damian 
Żołędziejewski 
Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycją nr XXXVI/326/2022. 
 
h) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Gorzowskiemu na wykonanie dokumentacji 
projektowej dla zadania pod nazwą "Przebudowa drogi powiatowej nr 1410F na odcinku 
Santocko - Marwice" (druk BRG nr 511/2022). 
Kierownik Jerzy Jesis omówił projekt uchwały. 
 
Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej Ryszard Burzawa przedstawił pozytywną 
opinię na temat projektu uchwały. 
 
W związku z brakiem dalszych głosów Przewodniczący Rady Gminy Kłodawa Andrzej Korona 
poddał przyjęcie projektu uchwały pod głosowanie. 
 
Głosowanie nr 10 w sprawie podjęcia uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej 
Powiatowi Gorzowskiemu na wykonanie dokumentacji projektowej dla zadania pod nazwą 
"Przebudowa drogi powiatowej nr 1410F na odcinku Santocko - Marwice" (druk BRG nr 
511/2022).  
 
Wyniki głosowania 
za: 15, przeciw: 0, wstrzymuję się : 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
za (15) 
Bożena Adamczak, Gerard Bieryło, Henryk Brzana, Ryszard Burzawa, Katarzyna Chmiel-Dera, 
Rafał Chodkiewicz, Wanda Grabowska, Andrzej Korona, Jan Kubera, Roman Leśnicki, Janina 
Maciejewska, Benedykt Piotrowski, Ireneusz Winnik, Wiesław Witczyk, Damian 
Żołędziejewski 
Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycją nr XXXVI/327/2022. 
 
8. Wolne wnioski. 
Radny Wiesław Witczyk podziękował za ogrodzenie boiska do koszykówki.  Poprosił o 
interwencję w sprawie drogi na Barlinek oraz monitoring śmietników przy cmentarzu 
ponieważ dużo ludzi podrzuca tam śmieci. 



Z-ca Wójta Andrzej Kwiatkowski – odpowiedział, że temat monitoringu zostanie rozważony. 
Odnośnie drogi, trwają rozmowy dotyczące zakresu remontowanego odcinka. 
 
Radna Janina Maciejewska – zapytała, na jakim etapie jest montaż monitoringu w 
Rybakowie. Zapytała, jak wygląda sprawa odpłatności za wynajem sali przez stowarzyszenia i 
inne organizacje. 
 
Wójt Gminy Kłodawa Anna Mołodciak – odpowiedziała, że do końca tygodnia monitoring 
zostanie zainstalowany. 
 
Skarbnik Gminy Kłodawa Agnieszka Chudziak – odpowiedziała, iż na ostatnim spotkaniu z 
sołtysami uzgodniono, że każde stowarzyszenie, koło gospodyń wiejskich, seniorzy itp może 
nieodpłatnie wynajmować sale dwie godziny w tygodniu. Powyżej tych godzin, należy uiścić 
opłatę za wynajem. Kluby Senior + (tam gdzie zostały pozyskane środki z ministerstwa pracy) 
mają udostępniane sale 3 godziny w tygodniu bezpłatnie. 
 
Radna Wanda Grabowska – zwróciła uwagę na ubytki w asfalcie przy kościele. Poprosiła o 
interwencję. 
 
Radny Powiatowy Grzegorz Zapytowski – odpowiedział, że powiat stara się na bieżąco łatac 
dziury. 
 
Radna Bożena Adamczak poprosiła o doprecyzowanie informacji dotyczącej zwolnień z 
płatności za korzystanie z  sali do 3 godzin dla klubów Senior +. Radna dodała, że klub w 
Różankach płaci za korzystanie z sali podczas swoich zajęć. Zapytała, czy te trzy godziny 
dotyczą dużej sali, ale jeżeli jest sala tylko przeznaczona dla klubu senior plus to tam się 
musza odbywać zajęcia rehabilitacyjne a także inne zajęcia. Nie można powiedzieć, że 
organizacje mogą wynajmować nieodpłatne do dwóch godzin, a klub senior plus do trzech 
godzin, ponieważ klub senior plus płaci rocznie dużą kwotę za wynajem. 
 
Skarbnik Gminy Kłodawa Agnieszka Chudziak – powtórzyła, że w umowie jest określone 3 
godziny tygodniowo dla klub senior plus, bez względu na to jakiej sali wynajem dotyczy. 
 
Radny Jan Kubera  powiedział, że te kwestie powinny być określone w regulaminie. 
 
Skarbnik Gminy Kłodawa Agnieszka Chudziak – odpowiedziała, że taki regulamin 
funkcjonuje od trzech lat ale nie jest prowadzony żaden harmonogram wynajmu przez 
sołtysów. Dodała, że gmina będzie kontrolować wynajmowanie sal przez sołtysów. 
 
Radny Henryk Brzana – zapytał, co z lekarzem w Wojcieszycach. 
 
Wójt Gminy Kłodawa Anna Mołodciak – odpowiedziała, że lekarz się wycofał z uwagi na 
fakt, iż nie może zawrzeć kontraktu z NFZ. 
 
9. Zamknięcie obrad. 
W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Gminy Kłodawa Andrzej 
Korona zamknął obrady XXXVI Sesji Rady Gminy Kłodawa. 



 
 
  

Przewodniczący 
Rada Gminy Kłodawa 

  
 
 
 


